
Dnevni red skupštine:

HRVATSKI AKADEMSKI VESLAČKI KLUB

1. Otvaranje Skupštine i izbor radnih tijela Skupštine (radno predsjedništvo, 
verifikacijska komisija, zapisničar, ovjerovitelji zapisnika)

2. Izvještaj verifikacijske komisije

3. Usvajanje dnevnog reda

4. Izvještaji

• 4.1. Izvještaj predsjednika kluba (i Stručnog odbora)

• 4.2. Financijski izvještaj

• 4.3. Izvještaj Nadzornog odbora

• Rasprava o izvještajima

5. Usvajanje izvještaja

6. Dopune Statuta – usklađivanje sa zakonima i propisima 

7. Usvajanje Odluke o ovlastima Upravnog odbora vezanim za Članak 23. 
Statuta

8. Izmjene po jednog člana Upravnog odbora i Disciplinskog odbora

8. Nagrade i priznanja



HRVATSKI AKADEMSKI VESLAČKI KLUB

4.1. Izvještaj predsjednika za 
Skupštinu 

8. travnja 2021. godine



ČLANSTVO

U klubu je 86 redovnih članova Skupštine i još preko 
200 članova sekcija, od Škole veslanja do veterana i 
rekreacije. 

Imamo 98 registriranih veslačica i veslača u HVS-u.

Škola veslanja ima 60 – 100 članova od toga je za 
natjecanja registrirano 24.



ČLANSTVO

Registriranih u HVS-u je 98 i to M/Ž:

▪ Škola veslanja 17/7 - 24 

▪ kadeti / kadetkinje 3/ - 3

▪ juniori / juniorke B 12/ 1 - 13 

▪ juniori / juniorke A 19 / 3 - 22

▪ seniori /seniorke 12 / 5 - 17

▪ veterani / veteranke 17 / 2 - 19



ČLANSTVO

Od 98 registriranih po kategorijama imamo:

▪ 2 veslača I. kategorije,

▪ 2 veslača II. kategorije

▪ 9 III. kategorije, 

▪ 6 IV. kategorije,

▪ 2 V. kategorije i 

▪ 9 VI. kategorije.



ODBORI I TAJNIŠTVO

▪ Upravni odbor je radio u sastavu Boris Cetinić, Luka Čičin Šain, 
Zoran Emeršić, Lovorka Grgec Bermanec, Stjepan Matić, Ivan 
Mihaljević, Marko Mijat, Goran Nuskern i Tomislav Smoljanović. 
Sjednice se redovito održavaju utorkom, a svi zapisnici su ovjereni i 
spremljeni. Od jeseni kada je Stjepan Matić iz osobnih razloga 
zamrznuo članstvo na sjednicama UO je bio vanjski član Luka Pap.

▪ Nadzorni odbor u sastavu Boris Angelov, Ninoslav Saraga i Damir 
Subotić redovito je pratio rad kluba i imao uvid u svu 
dokumentaciju.

▪ Disciplinski odbor u sastavu Krešimir Čulo, Davorin Šindler i Mario 
Vukić nije imao posla.

▪ Tajnik kluba je do 15. prosinca  2020.bio Ivica Filipović, a naslijedila 
ga je Tajana Nosić Kostelić. Svakodnevne administrativne poslove 
obavlja Dubravka Matokanović.



POSLOVANJE KLUBA
▪ Iznajmljuju se tenis tereni TK Tera (3) i TK Veslačka (2). Produženi 

su im ugovori do  31. ožujka  2022.

▪ Fitness i dalje posluje pod vodstvom SP Sport te osigurava redovito 
plaćanje režijskih troškova. Ugovor ističe  31. 8. 2021.

▪ Povisili smo članarine kako bi osigurali redovno održavanje kluba i 
opreme.

▪ Organizirali smo akciju za uređenje prizemlja kluba Postani 
donator! Do sada smo prikupili 132.000 kn i oko 14.000 kn u 
uslugama. Izrađeno je vanjsko stubište i postavljeni su novi prozori 
i vrata dva rastera na terasi. Očekujemo uporabnu dozvolu i 
nastavljamo s radovima u prizemlju. U izradi dokumentacije i 
vođenju radova izuzetno su nam pomogli Michel Požežanac i Stipe 
Medić, Marko Banović, Luka Pap i Ninoslav Saraga.



POSLOVANJE KLUBA
▪ Šestu godinu za redom uspješno smo organizirali međunarodnu 

regatu Osmerci na Savi te pohvaljujem Organizacijski odbor na 
čelu sa Zoranom Emeršićem. Ovo izdanje je zbog vodostaja bilo 
na Jarunu, a zbog pandemije nije bilo stranih posada.

▪ Surađujemo na organizaciji regate Veslački susret osmeraca 
studenata strojarstva i brodogradnje Hrvatske i regate Memorijal 
Jaroslava Laštovice.

Nova oprema

▪ Nabavljen je novi četverac bez kormilara.

▪ Kupljena je nova prikolica.

▪ Braća Sinković su dobila donaciju ergometra Coffey SimulatorOar.

▪ Donirana su nam tri nova ergometra Concept II. za studentsko 
veslanje.



POSLOVANJE KLUBA

▪ Sa Sava osiguranjem je dogovoreno sponzoriranje novog 
kamiona. 

▪ Redovito se održava okoliš u čemu je najaktivniji Mario 
Janković, često mu pomaže Ninoslav Saraga te ostali treneri, 
veslači i članovi kluba u akcijama uređenja. I ovaj puta  
pohvaljujemo Borisa Vračevića koji je uvijek na raspolaganju 
za veće popravke ili izradu opreme. 

▪ Prošle godine smo imali manje zajedničkih akcija uređenja 
zbog zabrane okupljanja. 



POSLOVANJE KLUBA

▪ Naši članovi Zoran Emeršić, Zdravko Gajšak i Marko Banović 
aktivno sudjeluju u organizaciji Svjetskog kupa 2021. godine.

▪ Internetske stranice Kluba redovito se obnavljaju, a treneri 
Škole veslanja aktivni su na Facebook stranici Škole veslanja. 
Tajana se uključila u održavanju FB i Instagram stranica. 

▪ Još uvijek je u izradi program za vođenje poslovanja kluba i 
elektronsku knjigu vožnje (Mario Rogulj, Hrvoje Sabljić, Goran 
Polonji, Goran Korunić i suradnici Boris Cetinić i ja).



SURADNJA SA SVEUČILIŠTEM

Klub je član HAŠK Mladost koji je sastavni dio Sveučilišta u 
Zagrebu.

▪ Imamo potpisane ugovore sa Fakultetom strojarstva i 
brodogradnje i Grafičkim fakultetom za trening studentskih 
osmeraca u klubu i na Jarunu.

▪ Surađujemo s Kineziološkim fakultetom u izvođenju nastave 
za kolegije Antropološka analiza u veslanju, Metodika 
treninga u veslanju I i Metodika treninga u veslanju II. Vježbe 
vodi naš trener Mario Janković, a klub daje prostor i čamce. 

http://www.unizg.hr/o-sveucilistu/sastavnice-sveucilista/ostale-sastavnice/
https://www.kif.unizg.hr/predmet/aauv_a
https://www.kif.unizg.hr/predmet/mtuv1
https://www.kif.unizg.hr/predmet/mtuv2


ČAMCI I OPREMA

Klub je vlasnik 70 čamca:

▪ 2 osmerca, 

▪ 4 četverca bez kormilara, 

▪ 3 četverca bez/skul

▪ 2 četverca s kormilarom, 

▪ 4 četverca na pariće, 

▪ 3 giga, 

▪ 12 dvojca bez kormilara, 

▪ 11 dvojca na pariće i

▪ 29 samaca.



STRUČNI RAD

Stručni odbor vodi Ninoslav Saraga.

Profesionalni treneri

▪ Nikola Bralić, prof., Mario Janković, prof., Toni Urlić trener 
veslanja.

▪ Kadete vodi Krešimir Čuljak (zaposlen u VSZ-u).

Honorarni treneri i volonteri

▪ Marko Banović volontira kao pomoćnik Braliću; 

▪ Školu veslanja vodio je nakon Matea Kanceljaka , preuzela 
Valentina Plejić, a pomažu joj Oliver Martinov i Marko 
Ukropina. 

▪ Za rekreaciju tražimo novog voditelja.



STRUČNI RAD

▪ Tomislav Smoljanović je član FISA Komisije za sportsku 
medicinu a Marko Banović Komisije za opremu i 
tehnologije.

▪ Darko Mikšić je ponovo izabran za izbornika, a više naših 
članova je uključeno u rad povjerenstava HVS-a.

▪ Liječnici  volonteri su Tomislav Smoljanović, Ivan Bohaček, 
Tomislav Luetić i Stjepan Višnjić.

▪ Fizioterapeuti koji rade s našim veslačima su Tomislav 
Zalović i Ivan Golubiček. 

http://www.worldrowing.com/fisa/about-fisa/commissions/sports-medicine-commission
http://www.worldrowing.com/fisa/about-fisa/commissions/equipment-and-technology-commission
http://www.veslanje.hr/povjerenstva.html


PRIZNANJA U 2020. GODINI

Trener Nikola Bralić je 2020. izabran za najboljeg trenera u izborima HOO-a i Grada 
Zagreba. 

Valent i Martin su ponovo najbolja posada u RH prema izboru HOO-a, najbolji su 
sportaši Grada Zagreba i HAŠK-a Mladost.



PLAN ZA 2021. GODINU

Sportski plan

▪ Zbog pandemije COVID-19, ove godine su Olimpijske igre. Za 
nekoliko dana počinje Prvenstvo Europe za seniore, a u jesen 
je Svjetsko prvenstvo za seniore u Šangaju. Uz braću Sinković
od kojih očekujemo medalje imamo i dva člana u četvercu bez 
Ivana Pitona, Marka Ukropinu s Iktusovcima Patrikom i 
Lončarićem. Oni će nastupiti u četvercu bez kormilara na 
Olimpijskim kvalifikacijama u svibnju u Luzernu. 

▪ Pokušat ćemo nastupiti s našim veslačima na SP seniore B i za 
juniore.

▪ Na HVP cilj je osvojiti ukupnu pobjedu. 

▪ U ovoj godini ponovo planiramo uključiti fizioterapeute u 
organizirani trening u cilju prevencije ozljeda.



PLAN ZA 2021. GODINU
Uređenje zgrade i nabava opreme 

Do kraja ljeta dovršiti prizemlje kluba.



PLAN ZA 2021. GODINU

Uređenje zgrade i nabava opreme

▪ Do ljeta urediti svlačionice (akcija Ciglice i kredit):
▪ srušiti stubište,

▪ obnoviti sve podove, 

▪ urediti nove svlačionice s instalacijama,

▪ postaviti nova ulazna vrata. 

▪ Ukoliko bude sredstava: 
▪ otvoriti vrata prema dvorištu,

▪ povećati površine prozora.



PLAN ZA 2021. GODINU

Uređenje zgrade i nabava opreme

▪ Pripremiti natječaj za traženje partnera na parcelama kluba 
i/ili dogradnje drugog kata. Nakon parcelacije više nismo 
obavezni prije dobivanja građevinske dozvole izraditi 
arhitektonsko-urbanističko rješenje cijelog sportskog parka.

▪ Raspitati se o mogućnosti otkupa parcele k.č. 8433.

▪ Za sada imamo iskazan usmeni interes za obnavljanje zgrade 
na istočnom dijelu parcele (crveni okvir na sljedećoj slici). U 
tijeku je ispitivanje mogućnosti preuređenja uz 
zadovoljavanje uvjeta iz GUP-u.



PLAN ZA 2021. GODINU



PLAN ZA 2021. GODINU

Uređenje zgrade i nabava opreme

▪ Nabaviti novi kamion i prodati stari (obavljeno u 
siječnju).

▪ Ovisno o sredstvima za vrhunski sport kupiti do 4 
ergometra, nabaviti nova vesla i jedan do dva samca.

▪ Obnoviti jedan četverac bez i dva samca.

▪ Ugraditi vrata na sjeverni pješački ulaz.

▪ Postaviti rampu na parking.



PLAN ZA 2020. GODINU

Članstvo

▪ Zadržati naše veslače u natjecateljskom sustavu.

▪ Zadržati mlade koji prestaju sa aktivnom sportskom 
karijerom.

▪ Osmisliti rad studentske sekcije.

▪ Okupiti bivše članove. 

Promocija veslanja i kluba

▪ Potaknuti akcije team buildinga u tvrtkama.



PLAN ZA 2021. GODINU

Promocija veslanja i kluba

▪ Osmisliti rad studentske sekcije.

▪ Potaknuti akcije team buildinga u tvrtkama.

Ukoliko imate prijedlog neke aktivnosti i spremni ste ju 
provesti uključite se u rad kluba.




